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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data de   

28 martie 2024 

 

  

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința ordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani; 

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator public;  

▪ d-na Cristina Dăscălescu–Director executiv Direcția juridică și de administraţie 

publică; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director executiv Direcția economică; 

▪ d-na Simona Poieană – Director adjunct Direcția economică;  

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-na Alina Răduță – șef  Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director executiv Direcția Managementul proiectelor și 

investițiilor; 

▪ d-nul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-na Daniela Pamfil – inspector Compartiment învățământ, tineret; 

▪ d-nul Dumitru Ceobotaru- Balion – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-na Leuștean Mădălina – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-na Matei Nicoleta –  contabil șef Creșe Focșani; 

▪ d-na Chiriac Lucica– director economic SC ENET SA Focșani; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Traian Negulescu - director executiv Direcția relații interne și internaționale; 

▪ d-nul Dan Grigoraș – șef serviciu presă, relații externe, cultură, sport, minorități; 

▪ d-ra Sima Lavinia Alesandra – Primar Consiliul Local al Tinerilor; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA; 

▪ d-nul Francu Sorin – director Teatrul Municipal Focșani ”Maior Gheorghe Pastia”; 

▪ d-nul Tatian Agache – șef serviciu Poliția locală a Municipiului Focșani. 
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Proiectele ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului local al municipiului: 

 

SECȚIUNEA I 

1. proiect de hotărâre privind modificarea art. 1 alin. (1) din Hotărârea Consiliului 

Local al Municipiului Focșani nr. 9/2009 privind aprobarea acordării gratuității pe 

transportul urban de călători pensionarilor de drept, fără limită de vârstă, cu 

domiciliul în Municipiul Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 1,95 mii lei din bugetul local 

al Municipiului Focșani pe anul 2024, pentru susținerea proiectului „Un măr pe zi 

ține doctorul departe”, inițiat și organizate de Consiliul Local al Tinerilor din 

Municipiul Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar din bugetul  

local al Municipiului Focșani pe anul 2024 Palatului Copiilor Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind aprobarea participării Consiliului local al municipiului 

Focșani în calitate de coorganizator al Olimpiadei Naționale de Religie – etapa 

națională, care se va desfășura în perioada 8-12 mai 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al Municipiului 

Focșani pe anul 2024, a sumei de 25,00 mii lei, în vederea acordării unui sprijin 

material persoanelor aflate în nevoie socială, cu ocazia Sărbătorilor de Paște; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 20,15 mii lei din bugetul 

local al municipiului Focșani Colegiului Economic „Mihail Kogălniceanu” Focșani 

pentru derularea proiectului „Elevul de zi, antreprenorul de mâine” – Târgul firmelor 

de exercițiu; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

7. proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru implementarea 

programului național „Masă sănătoasă” de acordare a unui suport alimentar elevilor 

Colegiului Tehnic „Edmond Nicolau” Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

8. proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. 

ENET S.A. Focșani pe anul 2024 și estimat pe următorii 2 ani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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9. proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului 

Focșani nr. 307/2021 privind aprobarea cererii de finanțare și a devizului general 

estimativ pentru obiectivul de investiții: „Refacere infrastructură stradală și parcări 

adiacente străzilor Maior Gheorghe Pastia, Mihail Kogălniceanu, Cuza Voda - 

PT8”, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

10. proiect de hotărâre privind aprobarea majorării Bugetului general al municipiului 

Focșani pe anul 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

11. proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de Colaborare 

între Municipiul Focşani, Centrul Național de Competență pentru dezvoltarea 

orașelor climatice neutre și inteligente (NetZeRoCities) Bucureşti și Orange 

România S.A. (ORO) București, pentru crearea cadrului necesar dezvoltării durabile 

sustenabile de orașe inteligente, climatic neutre; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

12. proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare pentru Creșa Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

13. proiect de hotărâre privind aprobarea regulamentului de organizare și 

funcționare al Teatrului Municipal „Maior Gheorghe Pastia” Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

14. proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei de dezvoltare a serviciilor 

sociale la nivelul municipiului Focșani 2024-2028; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

15. proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat 

al Municipiului Focșani a imobilului înscris în Cartea Funciară nr. 69415 – C1 – U2, 

din incinta Punctului termic nr. 2, situat în Focșani, str. Tinereții, compus din 

construcție C1-U2 având suprafața construită de 180,70 mp., împreună cu terenul 

aferent în suprafață de 177,64 mp.; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

 

16. proiect de hotărâre privind aprobarea completărilor și modificărilor aduse anexei 

la Hotărârea Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 383/10.12.2015 privind 

însușirea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

17. proiect de hotărâre privind aprobarea completării și modificării Hotărârii 

Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 384/10.12.2015 privind aprobarea 
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inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al municipiului Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

18. proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită, pe o perioadă de 10 

ani, către Asociația Clubul Sportiv Addras, a imobilului C1-U2, identificat prin 

număr cadastral 69415 – C1 – U2, în suprafață construită de 180,70 mp.,  situat în 

incinta Punctului termic nr. 2, din str. Tinereții, aparținând domeniului privat al 

Municipiului Focșani, în vederea desfășurării activității; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

19. proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării Cărții Funciare nr. 65687  întocmită 

pentru imobilul aparținând domeniului privat al municipiului Focșani, T 108, 

Parcelele 5719, 5721, 5722, 5723, 5724, 5725, 5726, 5727, 5732, 5733; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

20. proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii unui schimb de terenuri  dintre 

Municipiul Focșani și Societatea Helios Com SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

21. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 31,00 mp. situat în Focșani, str. Constructorului nr. 19, bl. P7, județul 

Vrancea, T. 211, P. 11589, înscris în CF 72869, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către domnul Ciobanu Felix; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

22. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 23,00 mp. situat în Focșani, Aleea 1 Iunie nr. 13, bl. G5, județul 

Vrancea, T. 210, P. 11478, înscris în CF 65559, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către Societatea Amelicris SRL reprezentată de doamna 

Sandu Cristiana-Amelia; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

23. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului real 

găsit la măsurătoare în suprafață de 21,00  mp. situat în Focșani, str. Popa Șapcă nr. 

13, bl. 13, județul Vrancea, T. 107, P.5668, înscris în CF 70458, ce aparține 

domeniului privat al Municipiului Focșani, către domnul Celmic Sorin; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

24. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de  78,00 mp. situat în Focșani,  str. Cotești nr. 2A, județul Vrancea, T. 

108, P. 5694, înscris în CF 70748, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către Societatea OVILENA COM SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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25. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 1314,00 mp. situat în Focșani, str. Republicii nr. 11-13, județul 

Vrancea, T. 39, P. 2502 înscris în CF 56660, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către Societatea Comcereal SA reprezentantă de domnul 

Scutaru Gelu; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

26. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 27,00 mp. situat în Focșani, str. Bucegi nr. 25, județul Vrancea, T. 197, 

înscris în CF 52322 și în CF 73289, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către Societatea PETCOM TAX SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

27. proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a terenului în 

suprafață de 109,48 mp. situat în Focșani, str. Democrației T 79, P%416, aparținând 

domeniului privat al Municipiului Focșani, în vederea amplasării unei construcții 

provizorii cu destinația de magazin; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

28. proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii cu titlul gratuit a dreptului de 

uz și servitute asupra unui teren în suprafață totală de 37,00 mp. (37,00 m x 1,00 m) 

aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani, T30, P1860, 1862, 1863, 

1864, 1865 către ENGIE ROMÂNIA SA – DISTRIGAZ SUD – Rețele în vederea 

realizării lucrării „Extindere conductă gaze naturale și racord” la imobilul situat în 

Focșani, Aleea Școlii nr. 10, bl. H6, ap. 75 beneficiar Pita Georgel Marius; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

29. proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Regulamentului privind 

ocuparea domeniului public/privat al Municipiului Focșani, în vederea amplasării și 

funcționării teraselor sezoniere, aprobat prin HCL nr. 112/19.04.2023, cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

30. proiect de hotărâre privind însușirea Raportului de evaluare pentru stabilirea 

valorii de piață a terenurilor supuse închirierii aparținând domeniului public și privat 

al Municipiului Focșani și încadrarea acestora în zone de interes; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

31. proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea HCL nr. 302/31.10.2006 

privind aprobarea delegării dreptului de administrare  către unitățile de învățământ 

preuniversitar de stat din Municipiul Focșani, asupra clădirilor și terenurilor  ce 

aparțin domeniului public  și privat al municipiului Focșani, în care acestea 

funcționează, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

32. proiect de hotărâre  privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Ulmului nr. 17, bloc 17, ap. 13 înscris în CF 51893-C1-U20 

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51893-C1-U28 UAT Focșani către doamna 
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Rotaru Violeta-Gina (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51893-C1-U13 și 

CF 51893-C1-U29); 

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

și consilieri locali Marcu Livia-Silvia, 

Dumitru Victor, Macovei Liviu-George, 

Zîrnă Cristian 

 

33. proiect de hotărâre  pentru modificarea art. 1 și anexei din Hotărârea Consiliului 

nr. 63/29.02.2024 privind aprobarea vânzării cu plata integrală a apartamentului 

situat în Focșani, str. Ulmului nr. 17, bloc 17, ap. 16 înscris în CF 51893-C1-U15 

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51893-C1-U29 UAT Focșani către domnii 

Filimon Dănuț-Adrian și Filimon Daniela (imobil identificat în foaia de avere cu CF 

51893-C1-U16 și CF 51893-C1-U32); 

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

și consilieri locali Marcu Livia-Silvia, 

Dumitru Victor, Macovei Liviu-George, 

Zîrnă Cristian 

 

34. proiect de hotărâre  privind aprobarea listei nominale cu persoanele cărora li se 

repartizează locuințe pentru tineri destinate închirierii, conform Normelor 

metodologic de punere în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicată, cu 

modificările șic ompletările ulterioare și a Hotărârii Consiliului local nr. 167 din 

30.05.2023 privind aprobarea listei de priorități;  

Inițiatori, consilieri locali Marcu Livia-

Silvia, Dumitru Victor, Macovei Liviu-

George, Zîrnă Cristian 

 

35. proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului de vânzare a locuințelor de 

tip ANL aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

36. proiect de hotărâre privind alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul 

Local al Municipiului Focșani pentru o perioadă de trei luni, începând cu luna aprilie 

2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

 
PROIECTE DE HOTĂRÂRE ÎN COMPLETAREA ORDINII DE ZI 

1. Proiect de hotărâre pentru completarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 

59/2007, privind aprobarea inventarierii și clasificării parcărilor și locurilor de parcare 

din Municipiul Focșani, cu modificările și completările ulterioare 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 160,00 mii lei din bugetul local 

al Municipiului Focșani pe anul 2024 pentru acoperirea sumelor necesare deplasării 

echipei de robotică “AI CITIZENS” a Colegiului Național “Al. I. Cuza” Focșani și a 
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profesorilor însoțitori la Campionatul Mondialdin Houston,  precum și achiziția de 

componente și materiale necesare 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

SECȚIUNEA a II-a – Diverse 

 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Doamna secretar putem 

începe?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară convocată a Consiliul Local al 

municipiului Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 28 martie 2024.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 518 

din 22.03.2024 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al domnilor consilieri locali 

care participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Bună ziua! Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Bîrsan Costel?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Sărut-mâna! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria? Absentă. 

Doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Dumitru Victor „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Bună ziua! Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Bună ziua tuturor! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Macovei Liviu George? Absent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Bună ziua! Prezent.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Nedelcu Mihai? Absent.”  

În situația în care un domn consilier care nu a răspuns acum...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai ”Sărut mâna, prezent! Încerc să mă conectez 

cu telefonul meu.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Consemnăm. Domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Sărut-mâna! Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Sărut-mâna! Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Bună ziua! Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Doamna Tătaru Alexandra a anunțat că este in concediu medical.” 

Domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Prezent”.  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Sărut-mâna! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnule Macovei ne auziți? Domnule Macovei? Domnul Macovei pare 

că se conectează, o să anunț când intră în online. Constat astfel că în sală sunt prezenți 

16 consilieri locali municipali, iar în mediul online 3 consilieri, absenți consemnați 

fiind 2. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Domnul consilier Macovei Liviu ”da, prezent, vă mulțumesc!” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Da, bună ziua! Da, am consemnat că sunteți în online. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

zi astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise deja prin  poșta electronică, 

mai puțin proiectele de la pozițiile 20, 24 și 25. 
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Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr. 161/2003. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliul Local din data 

de 29.02.2024.” 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proces verbal? 

Dacă nu sunt, îl supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”?” 

Toți domnii consilieri din sală votează „pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu ”pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai ”pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Mulțumesc! Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela,  

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Pristavu Viorica, 

Ungureanu Daniel, procesul verbal a fost aprobat. 

Domnule președinte vă invit să preluați lucrările ședinței.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mulțumesc doamna secretar 

general. Bună ziua tuturor, bine ați venit la ședința ordinară a lunii martie, convocată 

prin Dispoziția nr. 518 din 28.03.2024. 

Ordinea de zi a fost comunicată, este cunoscută. Dacă sunt discuții pe marginea 

ordinii de zi? Vă rog domnule primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „mulțumesc 

domnule președinte de ședință. Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri. Bună ziua 

stimați invitați, dragi reprezentanți ai mass-media, dragi colegi, în completarea  ordinii 

de zi de astăzi propun 2 proiecte și anume: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 160,00 mii lei din 

bugetul local al Municipiului Focșani pentru anul 2024 pentru acoperirea 

sumelor necesare deplasării echipei de robotică “AI CITIZENS” a Colegiului 

Național “Al. I. Cuza” Focșani și a profesorilor însoțitori la Campionatul 

Mondial din Houston S.U.A,  precum și achiziția de componente și materiale 

necesare 

                                                      Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

2. Proiect de hotărâre pentru completarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Local nr. 59/2007, privind aprobarea inventarierii și clasificării parcărilor și 

locurilor de parcare din Municipiul Focșani, cu modificările și completările 

ulterioare 
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Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnule președinte de ședință dat fiind  faptul că avem bucuria și onoarea de a 

fi astăzi în sală, alături de noi, acești copii minunați, aș vrea să începem  cu acest 

proiect, cu proiectul privind alocarea sumei de 160 mii lei pentru a putea să acoperim 

cheltuielile de deplasare ale echipei de robotică de la Colegiul Național Al. I Cuza și...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, domnule primar, 

deocamdată să intrăm în procedură și o să ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Ok, 

bine...”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Și la 

Diverse, scuze, la Diverse vreau să propun atenției dumneavoastră și discuțiilor, două 

adrese, de fapt o adresă venită din partea Asociației Naționale a Caselor de Cultură ale 

Sindicatelor din România și un raport al compartimentului de audit public intern din 

cadrul Primăriei municipiului Focșani, cu privire la modul de angajare și utilizare a 

fondurilor de la bugetul local, la Școala Gimnazială ”Oana Diana Renea”. Vă 

mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Ok. Supun la vot 

suplimentarea ordinii de zi cu cele 2 proiecte. Cine este „pentru”? În sală toată lumea 

este „pentru”. În online, domnul Nedelcu? 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu, domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mulțumesc, cu 19 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, ordinea 

suplimetară de zi a fost aprobată. 

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea sa, inclusiv cele 2 proiecte 

suplimentare.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, domnul 

Nedelcu? 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc, cu 19 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, ordinea 

de zi a fost aprobată. 

Supun la vot inversarea ordinii de zi, în sensul că proiectul privind suplimentarea 

cu suma de 160 mii lei să fie nr.1, apoi celelalte, cum ne-au fost transmise. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, domnul 

Nedelcu? 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cu 19 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, ordinea de zi în 

noua formula, ordinea a fost aprobată. 

Deci proiectul nr.1 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea suplimentară 

de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 160,00 mii lei din 

bugetul local al Municipiului Focșani pe anul 2024 pentru acoperirea sumelor 

necesare deplasării echipei de robotică “AI CITIZENS” a Colegiului Național 

“Al. I. Cuza” Focșani și a profesorilor însoțitori la Campionatul Mondial din 

Houston,  precum și achiziția de componente și materiale necesare 

                                                      Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

 

Inițiator nu este  domnul primar, este domnul primar împreună cu consilierii din 

majoritatea din consiliul local, formată din PNL și USR. 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „A...” 

Domnul consilier Radu Nițu „Băi domnule, păstrează ordinea de zi, cum se...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

Nițu. Vă rog frumos haideți să spunem lucrurilor pe nume, conform Codului 

Administrativ singurul care poate iniția un asemenea proiect este ordonatorul principal 

de credite, în speță, primarul. Da, într-adevăr am primit o adresă din partea consilierilor 

locali PNL-USR, dar semnată doar de către domnul consilier Macovei și de domnul 
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director, domnul consilier  Gheoca și sunt convins că toți cei care sunteți astăzi aici în 

sală, sunteți de acord cu acest proiect, nu cred că este cazul...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă mulțumim!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu cred că 

este cazul să facem acum un act de bravură pe muncă și rezultatele acestor tineri 

minunați. Vă mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Și eu vă mulțumesc! Supun 

la vot proiectul.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Dacă îmi permiteți, domnule președinte de 

ședință, domnule președinte...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cred că nu mai e cazul să mai 

facem...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Ba da este cazul, domnule președinte, vă 

rog...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „După, să îi felicităm pe copii 

și atât...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Domnule președinte, vă rog frumos!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă rog, domnule consilier!” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Vreau să felicit, pentru că eu nu sunt în sală 

și să felicit din tot sufletul pe acești minunați copii, să știți că grupul PSD este alături 

de această minunată inițiativă de a plăti, iar din partea Hiperclinii DENTEXCEL o să 

contactez pe domnul profesor pentru a suplimenta cu niște bani acest ajutor. Vă 

mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă mulțumim, domnule 

consilier, vă mulțumim! Deci supun la vot proiectul.  

Cine este „pentru”? Toată lumea este „pentru”. În online? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Nedelcu, domnul Macovei?  

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru”. 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru”. 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru, toată lumea.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnul Nistoroiu 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.1 de pe ordinea  suplimentară de zi a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 83 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

președinte dacă îmi permiteți...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă rog, domnule primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Dat fiind 

că sunt în sală, noi le-am pregătit și o diplomă de excelență pentru rezultatele deosebite 

obținute, pentru că într-adevăr merită să îi cunoască toți focșănenii și de aceea am dorit 
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să-i invităm astăzi în fața dumneavoastră, în aplauzele dumneavoastră, pentru că 

merită. 

Mă bucur enorm că avem niște copii minunați conduși de niște profesori 

deosebiți, care iată, au avut, au avut un rezultat extraordinar și cred eu că ceea ce facem 

noi astăzi este doar un simplu act de onoare și un gest de recunoaștere a rezultatelor 

dumnealor, drept pentru care, deocamdată vă oferim doar o diplomă de excelență cu 

promisiunea că atunci când vă veți întoarce cu marele premiu, din Houston, da, vă vom 

asigura și un premiu extraordinar. Așadar se acordă diplomă de excelență elevei Curcă 

Irina. Bravo, felicitări, succes! Ea este de fapt și purtătorul de cuvânt al acestui grup 

minunat, acestui colectiv minunat. Eu am avut bucuria să îi vizitez când ei se pregăteau 

și am observat cât de implicați au fost cu toții și am rămas uimit de faptul că avem aici 

elevi de clasa a VII-a care proiectează deja în 3D, deci trebuie să credeți că tot ceea ce 

au  făcut dumnealor e gândirea lor sută la sută și este munca lor și dați-mi voie să mă 

înclin în fața voastră, dragi tineri și dacă o lăsăm pe domnișoara să vorbească s-ar putea 

să nu ne ajungă toată ziua, pentru că știm foarte bine și o să îi dau cuvântul la final, să 

ne prezinte puțin din proiectul pe care l-au avut în acest concurs minunat. 

De asemenea se acordă elevei Baciu Elisa Elena, la fel, diplomă de excelență. 

Se acordă diplomă de excelență elevei Gorgan Bianca Maria. 

Se acordă diploma  de excelență elevei Găină Ștefania. 

Avem aici și un elev, fiu al unei colaboratoare de a noastră și a unei colege de-a 

noastră, doamna director Bernovici de la Direcția de Asistență Socială. Felicitări 

stimată doamnă și dumneavoastră și fiului dumneavoastră, elevului Bernovici Tudor 

Deian. Felicitări! 

Se acordă diplomă de excelență elevului Constantinescu Rareș Costin. 

Se acordă diplomă de excelență elevului Sandu Călin Matei. 

Se acordă diplomă de excelență elevului Lupu Cosmin Daniel. 

Diplomă de excelență se acordă și elevului Stănilă Rami. 

Diplomă de excelență se acordă și elevului Hanu Marius Bogdan. 

Se acordă diplomă de excelență elevului Bușilă Raul Ștefan. 

Se acordă diplomă de excelență elevului Stoica Petru. 

Domnule profesor este o onoare și o bucurie pentru noi să avem  un asemenea 

rezultat în Focșani, Vrancea și în România și vă felicit din tot sufletul, multă sănătate. 

Ne mai ajutați? Nu înțeleg ce se întâmplă, vrea să spună ceva, domnul profesor și o să 

spună și domnișoara…” 

Domnul profesor Tiberiu Oprea ”Noi cu toții suntem foarte impresionați de 

rapiditatea cu care comunitatea din care facem parte a reacționat, deci este a 4-a zi de 

când am primit premiul, deci duminică pe la prânz, după-masă noi am câștigat finală 

și am aflat că o să mergem în Statele Unite și iată că astăzi, joi la 4 zile distanță, 

comunitatea s-a mobilizat fantastic și suntem premiați și cheltuielile noastre de 

deplasare, de cazare, toate cheltuielile în acest moment sunt asigurate.Vă mulțumim 

frumos, mulțumim întregii comunități pentru acest suport!” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Felicitări, domnule profesor!” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Felicitări, domnule profesor!” 

Curcă Irina ”Bună ziua! Eu sunt Irina și sunt în clasa a VII-a și sunt de 2 ani în 

competiția First Tech Challenge și fac fac parte de 2 ani din această echipă. Rezultatul 

pe care l-ați văzut duminică la Iași nu este doar rezultatul nostru, cei care suntem astăzi 
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prezenți în fața dumneavoastră, ci este rezultatul a 5 ani de muncă, este meritul a tuturor 

copiilor care au călcat vreodată la clubul de robotică și acest premiu extraordinar, 

plecăm la Houston, ne bucurăm, atât noi de el, cât și de toți elevii care au făcut parte 

din echipă și care acum se uită la noi, de la București, de la Iași, de la universitățile de 

top ale României, au fost 3 zile intense de națională și când am aflat, n-am știut cum  

să ne bucurăm de o astfel de reușită, nu ne-am așteptat și acum la 4 zile de la, de la 

premiu, să vedem că comunitatea noastră ne susține în așa fel și că s-a mobilizat toată 

lumea, este extraordinar și plecăm la Houston încrezători. Mulțumesc mult!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Și dacă tot 

suntem la momentul premierilor, în ședința din 31 ianuarie 2024, dumneavoastră, 

doamnelor și domnilor consilieri locali ați aprobat un alt proiect de hotărâre de consiliu 

local privind premierea șahistului nostru junior, Adelin Ștefan Dăscălescu, pentru 

clasarea pe locul 1 la categoria Under 15 la Concursul național de șah ”Elisabeta 

Polihroniade” și astăzi este alături de noi pentru a-i înmâna premiul în bani și haideți 

încă o dată și îl felicităm și pe el. Mulțumim mult, felicitări! Și o felicit și pe mama 

dumnealui, este alături de noi și înainte de ședință am avut o discuție și vă propun încă 

de pe acum și acest tânăr minunat a fost selectat  să participe în lotul național, da, spun 

bine, la un concurs mondial de șah, care ar trebui  să se țină în Peru, dar din păcate am 

înțeles că au fost luate niște decizii, din cauza condițiilor epidemiologice de acolo nu 

ar dori să participe, în schimb a participat la un concurs european care se va susține la 

Londra din ce am înțeles, da, Alin? Te rog!” 

Adelin Ștefan Dăscălescu ”Eu știu că se va ține în Irlanda.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „A, Irlanda, 

așa, am înțeles, Ok și trebuie la fel să-i susținem deplasarea și să-i asigurăm suma 

necesară pentru deplasare și în ședința următoare o să aveți un proiect pe ordinea de zi 

pentru a susține și deplasarea acestui tânăr minunat, pentru că iată avem copii care ne 

fac cinste și care merită într-adevăr toată susținerea noastră, așa cum am susținut de 

fiecare dată performanța în toate domeniile. 

Felicitări încă o dată, succes! Vă mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Putem începe, nu, putem 

relua, doamna secretar? Reluăm, da? Ok. Ca să ne încurcăm, o să le citesc, proiectul 

nr.1 de pe ordinea de zi inițială, ca să nu se încurce. 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind modificarea art. 1 alin. (1) din Hotărârea Consiliului Local 

al Municipiului Focșani nr. 9/2009 privind aprobarea acordării gratuității pe 

transportul urban de călători pensionarilor de drept, fără limită de vârstă, cu 

domiciliul în Municipiul Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? 

O să fac eu un amendament din partea grupului PNL-USR  prin care propunem 

ridicarea plafonului pensiilor și pensionarilor de la 2000, așa cum a fost inițial, la 2200. 

Supun la vot amendamentul pe care l-am făcut.  

Cine este „pentru”? În sală, n-am văzut, doamna secretar dacă vreți să mă ajutați. 

Deci și domnul Nițu parcă, nu? A, toată lumea este ”pentru” în sală, nu? Deci toată 
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lumea este ”pentru”. În online domnul Macovei este ”pentru”? Domnul Nedelcu? 

Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Sunt Pentru, da.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnul Nistoroiu? Domnul 

Nistoroiu ”pentru”.  

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, amendamentul a fost aprobat. 

Supun la vot proiectul în integralitatea sa, inclusiv…” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai  ”Noi ne abținem.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cine este „pentru”? În sală 

toată lumea este „pentru”. În online domnul Macovei? Domnul Nistoroiu, domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Și domnul Nedelcu ”pentru”. 

Mulțumesc tuturor celor din online 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.1 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 84 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 1,95 mii lei din bugetul local al 

Municipiului Focșani pe anul 2024, pentru susținerea proiectului „Un măr pe zi 

ține doctorul departe”, inițiat și organizate de Consiliul Local al Tinerilor din 

Municipiul Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții? Vă rog, 

domnule primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

președinte de ședință am invitat astăzi în sală, în fața dumneavoastră pe doamna primar 

a Consiliului Local al Tinerilor, domnișoara Sima Lavinia Alessandra și aș vrea să-i 

dau cuvântul să vă prezinte proiectul și inițiativa dumnealor, cred că așa este firesc și 

normal, pentru a putea să înțeleagă și dumnealor că trebuie să se implice și se implică 

într-adevăr foarte mult și mă bucur pentru acest lucru și vreau și cred că sunteți în 
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asentimentul meu, să-i chemăm mai des să fie alături de noi și să ia inițiativele acestea 

și să ni le și prezinte totodată.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Corect. Domnișoară aveți 

cuvântul, domnișoara primar aveți cuvântul.” 

Primar C.L.T Sima Lavinia Alessandra ”Bună ziua! Proiectul ”Un măr pe zi 

ține doctorul departe” are ca obiectiv creșterea gradului de conștientizare asupra 

problemelor de sănătate, dar și efectelor nocive ale tutunului. Noi dorim să le 

demonstrăm tinerilor, că dacă pot renunța într-o zi la o țigară, o pot face oricând. 

Proiectul se va desfășura în perioada 5-7 aprilie 2024, celebrând Ziua mondială a 

sănătății, care este sărbătorită anual în data de 7 aprilie. Evenimentul promovează 

beneficiile unei bune stări de sănătate, atât la nivel fizic, cât și la nivel psihic. Noi  vom 

desfășura această activitate prin oferirea unui măr în schimbul unei țigări și a unui 

pliant cu informații despre efectele nocive ale fumatului.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumim domnișoară și 

felicitări!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Dacă aveți 

întrebări, știu eu, propuneri...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu avem întrebări, am văzut 

materialele, confirmăm și ne bucurăm de inițiativa pe care au avut-o. Vă mai așteptăm 

așa cum a spus și domnul primar și cu alte inițiative, cu siguranță plenul consiliului 

local, domnul primar, cu toții vom fi de acord, pentru că de fiecare dată ați avut doar 

proiecte foarte bune, nu bune, așa că vă rugăm, vă încurajăm să fiți proactivi și să fiți 

prezenți în rândul tinerilor, în rândul comunității, pentru că chiar avem nevoie și tinerii 

au nevoie de dumneavoastră și de inițiativele astea care sunt foarte lăudabile. În regulă, 

nici nu mai știu dacă am supus la vot proiectul. Nu l-am supus la vot. Vă supun la vot 

proiectul. Sunt convins că nu o să avem nicio surpriză. În sală cine este ”pentru”? Toată 

lumea este „pentru”. În online?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumim domnule Nedelcu! 

Domnule Macovei?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc domnule 

Macovei. Cu 19 voturi ”pentru”...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„18, nu-i domnul Costea.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „A, mă scuzați, 18 voturi 

”pentru” proiectul nr.2 a fost aprobat.  

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, și o 

absență din partea domnului consilier Costea Ionel, proiectul nr.2 de pe ordinea de zi 

a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 85 

 



17 
 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar din bugetul  local 

al Municipiului Focșani pe anul 2024 Palatului Copiilor Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții? Dacă nu 

sunt discuții, domnule primar nu sunt discuții, nu aveți discuții? Ok, supun la vot 

proiectul.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online domnul Nedelcu? 

Pentru. Domnul Macovei Pentru. Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, și o 

absență din partea domnului consilier Costea Ionel, proiectul nr.3 de pe ordinea de zi 

a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 86 

Domnul Costea a revenit în sală. 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea participării Consiliului local al municipiului 

Focșani în calitate de coorganizator al Olimpiadei Naționale de Religie – etapa 

națională, care se va desfășura în perioada 8-12 mai 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Dacă aveți 

întrebări este în sală doamna...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu avem  întrebări, a fost și 

anul trecut un proiect similar pentru Olimpiada națională, ne-am lămurit atunci, am 

discutat în detaliu...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Este în sală 

doamna inspector de religie, doamna...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Lucrurile sunt clare, am citit 

referatul, adresele dânselor către primărie, din punctul meu de vedere doar colegii să 

aibă nelămuriri, dar eu zic că nu sunt, lucrurile sunt destul de clare, mai ales că avem 

experiență, dacă vă aduceți aminte, cu transportul, am discutat anul trecut cum să 

procedăm, așa că lucrurile sunt limpezi. Ok. 

Supun la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. 

În online domnul Nedelcu este Pentru. Domnul Macovei este Pentru. Domnul 

Nistoroiu este Pentru. 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 
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Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.4 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 87 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al Municipiului Focșani 

pe anul 2024, a sumei de 25,00 mii lei, în vederea acordării unui sprijin material 

persoanelor aflate în nevoie socială, cu ocazia Sărbătorilor de Paște; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții? Vă supun la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online? Domnul 

Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnule Nistoroiu, 

mulțumesc! Domnul Macovei ”pentru”. Domnul Nedelcu ”pentru”.  

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.5 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 88 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cu o mențiune după 

încheierea votului, domnule primar, în momentul când stabiliți zilele în care, vrem să 

fie comunicate datele și orele și către consiliul local. Da, doamna director, mulțumim!” 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 20,15 mii lei din bugetul local al 

municipiului Focșani Colegiului Economic „Mihail Kogălniceanu” Focșani 

pentru derularea proiectului „Elevul de zi, antreprenorul de mâine” – Târgul 

firmelor de exercițiu; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții? Vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online?  

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnul Macovei ”pentru”. 

Domnul Nedelcu ”pentru”. Domnul Nistoroiu este ”pentru” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 
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Ungureanu Daniel, proiectul nr.6 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 89 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru implementarea programului 

național „Masă sănătoasă” de acordare a unui suport alimentar elevilor 

Colegiului Tehnic „Edmond Nicolau” Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții? Vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online?  

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnul Nistoroiu, domnul 

Macovei ”pentru”. Domnul Nedelcu ”pentru”.  

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.7 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 90 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. ENET 

S.A. Focșani pe anul 2024 și estimat pe următorii 2 ani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Nici nu mă îndoiam, domnule Bîrsan, credeți-mă, vă rog, 

domnule consilier Bîrsan!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule președinte, bine că nu mi-ați luat 

pâinea de la gură. Eu am, m-am uitat atent pe acest proiect și sunt niște mici 

neconcordanțe și foarte mari mirări. Prima dată și prima dată, dacă ne uităm la venituri 

și la cheltuieli, o să avem o mare, o mare surpriză. Eu am să dau citire ca să fim mai 

pe șleau și mai pe înțeles, am calculat în euro. Deci în anul 2023 ENET a avut venituri 

totale în sumă de 16 milioane de euro, cheltuieli totale, 19 milioane de euro, în 2024 

se estimează venituri de 17,7 milioane de euro și cheltuieli totale de 23 de milioane de 

euro, deci o diferență de circa 5 milioane de euro.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Deci o pierdere de 5 milioane 

de euro.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Da, deci mergem din pierdere în pierdere. Eu 

sunt în consiliul local din 2016...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Ba mai mult decât atâta, dacă 

îmi permiteți, intervin și eu, pierderea de la an la an se dublează.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Se dublează, deci e o progresie geometrică 

aici, deci din 2016 de când sunt în consiliul local  eu am tot atras atenția și am pus pe 

tapet acest ENET, fiecare a gândit în felul lui, a căutat o motivație. De ce sunt eu atât 
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de vehement în ceea ce privește această unitate comercială, fiecare și-a dat cu părerea, 

singura chestie care să zicem, mă mână în luptă e acest defazaj între venituri și 

cheltuieli și faptul că populația Focșaniului și bugetul local și bugetul național trebuie 

să plătească pentru ineficiența acestui sistem și nu este corect, cei care au anumite 

venituri și sunt gospodari, să plătească pentru ceilalți. O altă chestie care mi-a atras 

atenția, plățile restante, deci din 2023 plăți restante 32 de milioane de euro, deci ENET-

ul are de plătit 32 de milioane de euro. Culmea că în 2024 tot 32 de milioane de euro, 

deci știe câte restanțe o să aibă și în 2024. 

Ne mai uităm la creanțe. Deci creanțele sunt în 2023 de 3 milioane euro și în 

2024 tot de 3 milioane euro. Cu alte cuvinte promitem că nu facem nimic să recuperăm 

datoriile. Cam așa ceva, cam asta e traducerea. Sigur că în mediul online, în mediul 

informațional au apărut diferite zvonuri de la Uniunea Europeană și de la, nu știu, toți 

specialiștii (că vezi Doamne consumul de gaze se va sista și vom trece toată lumea, 

până în 2030 în regim de consum electric) ceea ce este practic imposibil, nu se poate, 

structura energetică a României nu permite așa ceva, nu numai a României nu permite, 

nici măcar a Uniunii Europene, va trebui la fiecare bloc cu 4 etaje să avem un 

transformator, ceea ce este imposibil. Sigur că această situație va deveni realitate, dar 

probabil peste 100 de ani, deocamdată avem rezerve de gaz, sunt gaze, e păcat să nu le 

consumăm, e păcat să nu le folosim. 

Transferul energetic către populație, către încălzire este cel mai eficient, cu gaze, 

nu cu curent electric. Sigur că mai e varianta cu pompe de căldură, dar ne imaginăm 

ce face cetățeanul de la bloc, unde își montează el pompa de căldură și atunci ne dăm 

singuri răpunsul. 

Ceea ce vreau să vă mai spun, domnule primar, luați în considerare faptul că 

ENET-ul are zilele numărate, să nu mai risipim bani pe diferite sau diverse proiecte 

care presupun îngroparea unor conducte, nu știu care alte investiții fără folos, fără efect, 

având în vedere că după părerea mea, în 2028, cel târziu 2030, ENET-ul își va închide 

porțile. Cam atât am avut de spus, mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc, domnule 

consilier Bîrsan! Doamna director economic de la ENET, nu? Vă rog! Un microfon, 

aparatul tehnic, vă rog un microfon pentru doamna!” 

Doamna Chiriac ENET „Chiriac mă numesc, directorul economic de la ENET 

Focșani. Aș începe întâi cu datoriile, știți foarte bine că suntem pe al 5-lea an în 

insolvență, datoriile acestea așa cum am scris în nota de fundamentare, provin, sunt la 

masa credală, ele vor, au rămas în fiecare an, noi nu putem să le ștergem din balanță, 

deci ele rămân acolo. 

Tot în nota de fundamentare am scris că după intrarea în insolvență, ENET și 

chiar la ora actuală, nu are datorii semnificative către furnizori, avem o datorie care 

este în jur de vreo 5 milioane la ENGIE, fostul furnizor de gaze naturale, care au rămas 

imediat, cred că de prin 2019, iar în rest toți furnizorii sunt plătiți aproape în întregime. 

Ne-a obligat legislația, de asemenea, către furnizorul de gaz, să plătim numai în 

avans, deci nu primim gaz dacă nu plătim în avans. Deci repet, acele datorii sunt la 

masa  credală. Normal că în fiecare an  ele sunt preluate în toate materialele pe care le 

facem, atât în buget, cât și în raportul administratorului special. În ceea ce privesc, deci 

pierderile sau, e adevărat că în anul 2022 am avut profit pentru că a fost un an foarte 

favorabil pentru ENET. Cantitățile atât pe energie electrică, cât și termică, în anul 
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2023, chiar au fost ceva mai mari decât în anul 2022, zic la vânzare, dar în anul 2022 

am vândut energie electrică pe OPCOM pe piața liberă, cu 2000 de lei MW sau 1500-

1900, iar în anul 2023 am ajuns aproape spre sfârșit de an, cu 300 și ceva de lei MW 

pe piața OPCOM. Au scăzut prețurile extraordinar de mult, deci e normal să 

înregistrăm pierderi. În afară de acest lucru, suntem nevoiți în fiecare an să 

achiziționăm certificatele CO2. În anul 2023 un certificat a fost de aproape, până în 

100 de euro, un certificat, deci și anul acesta, noi le-am prevăzut în fiecare an în buget, 

deci aproape dacă scădem din pierderea care am prognozat-o în 2024, de 25, cam așa, 

de milioane, deci 15 milioane aproape sunt numai din certificatele CO2, dacă le 

eliminăm, deci pierderea s-ar diminua. 

De asemenea prețul de facturare, ca să revenim și asupra prețurilor, deci prețul 

la gaz, el este plafonat, deci e adevărat, 310 lei fără TVA. În schimb prețurile aprobate 

de ANRE în fiecare an, aproape, deci de când am, de când am preluat CUP-ul, să zicem 

așa, nu au crescut în același raport cu prețul la gaz, prețul la gaz a fost mult mai mare, 

de achiziție, decât prețul acordat de facturarea la noi. 

Deci din 2012 noi, tarifele de transport, distribuție, furnizare sunt același. Deci 

ca să avem un profit, domnule Bîrsan, ar trebui să mărim prețurile la populație, deci 

asta este situația. Să știți că primăria a suportat an de an prețul prin subvenție, ca să 

lase prețul de facturare același aproape, la populație, deci de câte ori a mărit ANRE-ul, 

iar prețul la ANRE, îmi pare rău că nu am făcut o statistică, dar o avem prin rapoartele 

administratorului special, aproape că au crescut cu 2 lei, 3 lei, în comparație cu cât a 

crescut prețul la gaz. E în costuri, așa cum am arătat în nota de fundamentare, 31% din 

costuri aproape sunt, sau chiar am avut ani, ponderea a fost și mai mare, a gazului, 

cheltuielilor cu gazul natural. 

Mai vin cele de mentenanță, că avem motoarele care, asta e, deci avem o 

mentenanță, care de asemenea are o pondere în cost, salariile care ați văzut foarte bine, 

nu ne-am permis să mai dăm tichete de masă, deși noi avem o circulară, pentru că dacă 

vă amintiți, am făcut acel memorandum și chiar am primit un răspuns favorabil, iar noi 

nu ne-am permis să mai dăm tichete de masă și nici alte drepturi și dacă v-ați uitat, 

cheltuiala de natură salarială este sub cea plafonată, sub cea care a fost prognozată în 

anul 2023, OUG 26, spune că putem majora  în anumite condiții. N-am mai făcut-o, 

iar datoriile acelea să nu uităm că nu au fost cu voia noastră, domnule Bîrsan. 

În anul 2005, 2006, 2007 ne-am, am primit 3 credite, cu garanție 

guvernamentală, pentru că noi nu aveam cu ce să girăm și nici primăria nu putea  la 

vremea respectivă. Le-am primit în condițiile în care au spus, nicio problemă, le luați, 

pentru că o să le notificăm ca ajutor de stat și o să scăpați de ele și n-am scăpat, că în 

2007 am intrat în Uniunea Europeană și am rămas cu ele de gât și s-au făcut de 60 și 

ceva de milioane, așa cum am arătat. E acel fond de risc, pentru că Ministerul de 

Finanțe a plătit în numele nostru, iar noi am rămas cu datorii la ANAF, bine, datorii  

într-adevăr am avut  după aceea și la gaz și la păcură. În 2019 tot consiliul local, deși 

noi am adus la cunoștință la vremea respectivă, că păcura este scumpă, a zis, trebuie să 

mergem nu trebuie să întrerupem, s-a mers și pe perioadă de vară și n-am mai putut să 

mai achităm 7 milioane și ceva la ROMPETROL, din care  6 milioane și ceva sunt 

penalitățile. Deci acea sumă de 150 și ceva de milioane, deci dacă o adunăm, cam de 

aici se trage. 2011, scuzați, 2011, deci...” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumim, doamna director, 

ne-ați convins, nu aveți nicio vină...” 

Doamna Chiriac ENET „...și încă o problemă, să știți...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...activitatea merge 

impecabil, dar din păcate...” 

Doamna Chiriac ENET „Aș vrea să vă mai...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Indicatorii sunt foarte...” 

Doamna Chiriac ENET „Și dați-mi voie să vă mai spun, numai puțin...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu putem aloca tot timpul 

ședinței să vorbiți dumeavoastră, hârtiile spun altceva, dumeavoastră afirmați altceva, 

vă rog, domnule Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Mulțumesc, domnule președinte! Stimată 

doamnă, dumneavoastră sunteți contabil șef sau director economic, da?” 

Doamna Chiriac ENET „Director economic.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Da, scuzați-mă, director economic, 

dumneavoastră știți foarte bine și orice director economic știe, orice societate 

comercială trebuie să fie pe plus. În momentul când este pe minus, zi de zi, an de an, 

ani și ani de zile, înseamnă că undeva e o problemă cu performanța mangementului. 

Să-mi spuneți dumneavoastră că e normal, dați vina pe ANRE, dați vina pe nu mai știu 

pe cine, toată lume e vinovată, numai managementul nu. 

Doamnă, încă o dată vă spun și eu sunt om de afaceri, am și eu o firmă, trebuie 

să fiu pe plus, dacă nu, îmi dau demisia, plecăm, facem ceva. Nu se poate ca acest 

mastodont, această gaură neagră să sugă de la bugetul municipiului Focșani, de la 

bugetul țării atâția bani, atâția și atâția și atâția ani. Acolo cred că acel ENET e o 

pușculiță, de cineva se joacă pe acolo, ca să nu spun mai multe și vreau să vă spun, 

doamnă și vă rog nu mai vorbiți că închei și eu...” 

Doamna Chiriac ENET „Nu, dar cred că am și eu dreptul la replică la ce spuneți 

dumneavoastră...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Doamnă vă rog frumos, eu nu v-am întrerupt, 

ENET-ul nu-l scapă nici măcar Dumnezeu, mă refer de Dumnezeu din cer, nu de 

Merchea, Dumnezeu, nu-l scapă nimeni, dar faceți ce faceți și încheiați odată cu această 

unitate. Cum vă spuneam, domnule primar luăm exemplu de la primarii PSD, de la 

Buzău, de la Galați, care au rezolvat această problemă în mod onorabil și toată lumea 

e mulțumită, gândiți-vă că e o piatră de moară legată de bugetul municipiului Focșani. 

Ce nu puteți dumneavoastră sau noi face cu acești bani, ce nu s-ar putea face, haideți 

să terminăm odată, că oricum e în insolvență, e în faliment, se duce, nu-l mai târâm 

după noi un mort, haide să-l îngropăm și am terminat povestea, da, multumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă rog punctual, doamna 

director...” 

Doamna Chiriac ENET „Vreau, pot să mai spun 2 vorbe?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă rog punctual, vă rog!” 

Doamna Chiriac ENET „Pot?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă rog, da, vă rog!” 

Doamna Chiriac ENET „Mulțumesc! Vreau să vă spun că eu sunt de la 

înființarea ENET-ului, prima balanță de deschidere eu am făcut-o, vreau să vă spun că 

am fost, cum să zic eu, uimire, chiar și pe cei care ne monitorizează de la FMI, că avem 
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niște raportări la FMI, care au spus, ați rămas singurii din țară pe vechea societate și 

cu tot ce aveți dumneavoastră și cu datorii, toți ceilalți...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Doamnă nu vrem o poveste, 

dacă aveți niște răspunsuri punctuale la afirmațiile domnului Bîrsan...” 

Doamna Chiriac ENET „Nu, voiam să spun referitor la mangement, deci este 

normal să ne apărăm, pentru că...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Știu, se vede...” 

Doamna Chiriac ENET „...sunt orașe în țară care au închis vechile societăți...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...sunteți cei mai performanți, 

ne-ați adus pe culmile succesului, așa că vă mulțumesc! Cu tot respectul și îmi cer 

scuze, nu mai putem continua, ați avut suficient timp...” 

Doamna Chiriac ENET „Până la urmă această societate este cu capital 100% 

consiliul local, sunteți în acționariat...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, da, nu e a mea, nu e nici 

a noastră, ci a urmașilor urmașilor noștri, în vecii vecilor Amin! Da, mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

președinte de ședință eu v-am ascultat cu uimire și cu...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, vă rog, domnule primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Cum 

dumneavoastră după atâția ani de membri în acest consiliu local și după ce ați votat o 

grămadă de proiecte legate, despre, cu privire la aceste proiecte de îmbunătățire și de 

modernizare a sistemului de termoficare, nu reușiți pentru numele lui Dumnezeu, cred 

că știe orice cetățean de pe stradă, dacă îl oprim și îl întrebăm, știe că aici sunt 2 lucruri 

cu totul și cu totul diferite. Serviciul public, oameni buni, de furnizare a agentului 

termic și a apei calde pentru populație este un serviciu pe care îl gestionează în mod 

indirect, prin gestiune delegată, o societate comercială cu capital majoritar al 

consiliului local al municipiului Focșani. 

Oameni buni, serviciul, indiferent că moare ENET-ul, că nu moare ENET-ul, că 

vreți binele sau nu vreți binele, că a avut un management defectuos, este o societate 

comercială, cum este și S.C ADMINISTRAȚIA PIEȚELOR, cum este și S.C. 

TRANSPORT PUBLIC, cum este și S.C SALUBRIZARE ȘI SERVICII PUBLICE, 

cum este și CUP S.A, sunt societăți comerciale care gestionează niște servicii publice. 

Oameni buni, serviciul public nu putem renunța la el, orice am vrea noi și vă 

spun de ce...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Putem face mai performant 

sau cel puțin mai puțin neperformant, putem face lucrul ăsta?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...un 

serviciul public...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dar dacă noi de la un an la 

altul...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu v-am 

deranjat, nu v-am întrerupt, vă rog frumos, dacă îmi permiteți. Serviciul public trebuie 

să-l ducem până la capăt, v-am spus, am preluat din 2016 un proiect care și acum se 

află în derulare, suntem în etapa a 3-a de implementare, un proiect pe fonduri europene, 

pe care nu-l putem opri. Mi-aș fi dorit să pot să fac și eu același lucru, care l-a făcut 

Ionuț Pucheanu la Galați sau Constantin Toma la Buzău, nu avem cum pentru că ei au 
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avut probabil șansa să spunem sau inspirația să nu se înscrie într-un asemenea proiect 

finanțat din fonduri europene, de modernizare a acestui serviciu public, dar totodată, 

tot dumneavoastră domnule Bîrsan ați spus foarte clar  că Uniunea Europeană nu va 

interzice utilizarea consumului de gaze, va interzice utilizarea centralelor de 

apartament, atenție și atunci ne vor, ne vor forța să utilizăm sisteme centralizate de 

încălzire, fie ele aceste sisteme de încălzire pe gaze, fie sistemele de încălzire pe pompe 

de căldură și nu trebuie neapărat fiecare apartament, că sunteți specialist în chestiuni 

de genul ăsta. 

O pompă de căldură se poate instala la un bloc, la un cvartal de blocuri, se pot 

instala, sunt diverse sisteme și tehnologia a avansat și putem avea diverse posibilități 

de a se asigura agentul termic și apa caldă pentru toți cetățenii care încă sunt în acest 

sistem centralizat. 

Ceea ce s-a întâmplat în schimb  cu această societate, așa cum a spus și doamna 

director economic este că a moștenit niște datorii istorice. Un serviciu care a fost o 

multă perioadă de timp pe pierderi tehnologice, iar aceste pierderi tehnologice au 

generat niște datorii care nu au mai putut fi recuperate. În acest moment, ce am făcut 

noi? Noi am venit și am făcut niște etape de modernizare cu fonduri europene, prin 

care am redus în primul rând, pierderile tehnologice și am crescut eficiența funcționării 

acestui sistem și mai mult decât atât, așa cum a spus și doamna director economic, 

acest sistem funcționează în cogenerare, produce energie electrică. 

Dacă am avea mai mulți beneficiari și dacă ar fi mai bine așezată piața energiei, 

nu atât de fluctuantă cum este acum, vă spun clar că acest sistem poate fi, poate fi foarte 

profitabil, mai mult decât atât, gândiți-vă doar atât, ați dat exemplul unor localități care 

au renunțat la sistem, v-ați întrebat de ce Oradea nu a renunțat la acest sistem?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, pentru că sunt buni 

manageri, domnule primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Pentru că 

Oradea este la a 4-a societate care gestionează acest serviciu public. Aradul este la a 3-

a societate. Da, mulțumesc!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule primar, nu manipulați! Oradea se 

ocupă sau mai bine spus, stă pe o pânză freatică termală, e altă poveste, da, le-a dat 

Dumnezeu apă termală, la temperatură de 70, 80, 90 grade și pe aia o folosesc, altfel 

n-ar fi nici ei...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Aradul ce, 

stă tot pe...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „...n-ar fi nici ei rentabili, vă garantez...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Aradul pe 

ce stă? De ce Aradul nu a renunțat. De ce nu a renunțat, Botoșaniul, care localități mai 

sunt domnule Imireanu?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule primar mai sunt câteva orașe...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „.......noi suntem cei mai buni 

din țară, poate din Europa. Cum e posibil așa ceva, adică chiar acolo ajungem, adică 

n-aveți limită în afirmațiile și manipularea pe care o faceți, adică chiar așa...” 

Domnul consilier Radu Nițu „Domnule nu mai strigați...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „N-aveți, 

dumneavoastră nu cunoașteți procesul administrativ, domnule Victor Dumitru, 
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degeaba ați stat 4 ani de zile pe aici în consiliul local, habar n-aveți ce înseamnă 

serviciul public...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...nu e posibil așa ceva, 

dumneavoastră ați stat inutil 8 ani...„ 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Eu nu cred 

că am stat inutil 8 ani atâta timp cât...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...rezultatele muncii 

dumneavoastră se reflectă și ne lovim de ele zi de zi în orașul ăsta...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Un studiu 

al Asociației Orașelor Vizionare spune foarte clar, Focșaniul se află pe locul nr.9...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Studiile astea sunt sondajele, 

domnule...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...din 41. 

Nu, e făcut de un institut al Orașelor Vizionare. Vreți să vă spun și cine este cel care 

conduce acest institut, cel care i-a făcut campanie electorală lui Ion Ștefan în 2016 si 

2020? Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da...din 8 participanți” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu l-am 

luat eu, este un studiu făcut la nivel de țară, nu este făcut la nivel de municipiu, da, și 

suntem  pe locul 9 din cele 41 de municipii, din 41 de municipii reședință de județ, 

suntem pe locul 9 în țară la atragerea  de fonduri europene, spune foarte clar, perioada 

analizată 2018-2022, media anuală a plăților efectiv realizate pe proiecte pe fonduri 

europene, conform execuției bugetare, da? Așa că...” 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc, domnule primar, 

să trecem la vot, încheiem discuția...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...așa că 

demagogia și ipocrizia sunt la cote maxime...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă sunt specifice 

dumneavoastră, sunteți deja la un nivel superior și sunteți experți în manipulare și cea 

mai uzuală formă de manipulare este minciuna. Vă supun la vot...„ 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...o să 

vedem noi minciuna care are picioare mai lungi sau mai scurte.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „O să vedem, da. Supun la vot 

proiectul nr.8.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online? Domnul 

Nedelcu, domnul Macovei, domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru, am mâna ridicată.” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.8 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 91 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 9 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului 

Focșani nr. 307/2021 privind aprobarea cererii de finanțare și a devizului general 

estimativ pentru obiectivul de investiții: „Refacere infrastructură stradală și 

parcări adiacente străzilor Maior Gheorghe Pastia, Mihail Kogălniceanu, Cuza 

Voda - PT8”, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnule Bîrsan, vă rog!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Mulțumesc, domnule președinte, deja știați, 

da, eu am mai luat cuvântul în diferite ocazii, când acest proiect a fost pus spre 

discutare consiliului local, spre aprobare consiliului local, ce să vă spun, mă gândesc 

la strada Maior Gheorghe Pastia, Kogălniceanu, Cuza Vodă, sunt străzi bune și îl rog 

pe domnul primar să se gândească de 2 ori înainte de a pune aceste străzi, a le băga la 

treabă cum să spun, că nu mai avem pe unde circula, măcar să treacă acest an, să le, 

încercați să le faceți pentru anul următor…” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

consilier, v-am explicat de fiecare dată și vă mai explic pentru a mia oară și vă explic 

de câte ori vreți dumneavoastră, nu este vorba despre carosabilul din  strada 

Kogălniceanu și maior Gheorghe Pastia, este vorba de carosabilul din parcările 

adiacente, vă rog frumos, mergeți și parcați-vă mașina în spate la BRD.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule asta voiam să spun, domnule 

primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Deci nu 

este vorba de carosabil, e vorba de parcări...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Acea parcare trebuie într-adevăr făcută că e 

vai mama ei, problema e să nu ne lovim totuși de o chestiune, domnule, că scrie acolo, 

strada, strada, păi dacă rămân și strada asta...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Păi dacă 

spune ”refacere infrastructură stradală și parcări adiacente str. Maior Gheorghe Pastia 

și...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...ce înseamnă refacere 

infrastructură stradală...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...avem 

studiu de fezabilitate...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Numai un pic. Ce înseamnă, 

refacere infrastructură stradală și parcări?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Așa este 

titlul, titlul obiectivului de investiții, dar vă punem la dispoziție, inclusiv documentul 

de avizare a lucrărilor de intervenție...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă aduc aminte, dacă 

dumneavoastră nu ați reținut că încă din primul an de mandat, în anul 2021, domnul 

Bîrsan a insistat să ne puneți la dispoziție SF-ul și PT-ul și nu ați fost de acord...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu avem 

PT...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „E DALI, mă rog...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Avem 

DALI-ul, da și vi-l pun la dispoziție, vi l-am pus la dispoziție, dar nu putem să vi-l dăm 

pe mail, îl aveți și puteți consulta  oricând, de câte ori doriți, la serviciu de investiții.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „N-am știut asta, nu a știut că avem acest 

raport.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Ce nu ați știut? 

Domnul consilier Bîrsan Costel „N-am știut că avem acces la...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnule Bîrsan v-ați dus 

dumneavoastră și v-am solicitat în plenul ședinței, să ne puneți la dispoziție și ați 

refuzat să ne puneți la dispoziție acest DALI?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Am spus 

că nu refuz, am spus că este la serviciul de investiții și îl puteți vizualiza acolo, noi nu 

avem voie, conform contractului încheiat cu proiectantul care ne-a dat, nu putem să-l 

facem public, să-l trimitem la oricine pe mail, să ajungă oriunde...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...consilierii locali nu sunt 

oricine...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu. Se 

poate studia, îl putem pune la dispoziția dumneavoastră, pe suport de hârtie, la serviciu 

de investiții, oricând doriți puteți merge să-l citiți...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule primar deci să înțelegem că nu este 

vorba de aceste străzi, ci doar de parcările adiacente?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

director Bratu, vă rog frumos!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Să ne confirmați ceea ce...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Dați 

răspunsul și dumneavoastră...” 

Domnul Bratu Bogdan ”Vă așteptăm în, la etajul 2, cum ați mai venit și cu alte 

ocazii, să vă uitați pe aceste documente.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Vă rog frumos, vă întreb un lucru și 

răspundeți-mi...” 

Domnul Bratu Bogdan ”Nu știu să vă spun proiectul pe dinafară, că sunt multe 

proiecte, nu pot să vă spun exact acum, în secunda asta, ce conține proiectul ăsta, dacă 

vreți, ma duc, studiez și vă dau răspunsul, dacă vă e greu să mergeți să-l vedeți.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, în regulă, deci ne-am 

lămurit și de data asta, dacă mai aveți discuții? Nu mai sunt discuții. Supun la vot 

proiectul, în ciuda problemelor  pe care le ridică, în ciuda, dacă este așa cum spune 

domnul primar, 28 de miliarde pentru refacerea trotuarelor pe 3 străzi, chiar dacă este 

prinsă și parcarea de la PT 8 acolo, care este praf de zeci de ani de zile, e o sumă 

exorbitantă, extraordinar de mare, dar în fine, da, e virgula, deci vă supun la vot 

proiectul nr.9...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Eu vă invit 

să mergeți să urmăriți, să citiți tot proiectul și apoi să vă dați seama că...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă nici directorul de la 

investiții nu știe ce conține un proiect pe ordinea de zi, ce să mai...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Sunt 30 și, 

sunt 15 proiecte...” 
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Domnul Bratu Bogdan ”……v-am zis că nu știu ce conține punctual acest 

proiect, puteți veni oricând…….. 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...și cu 38 

de străzi...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, ok...” 

Domnul Bratu Bogdan ” …cum ați mai venit cu alte ocazii și acum nu mai 

știți…”” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, în regulă, supun la vot 

proiectul nr.9.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online? Domnul 

Nedelcu este ”pentru”, domnul Macovei este ”pentru”, domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă mulțumesc, vă aud cam 

rău dar aveți mânuța ridicată acolo,  consider că sunteți „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.9 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 92 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 10 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea majorării Bugetului general al municipiului 

Focșani pe anul 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții? Vă rog, 

domnule Bîrsan 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Mulțumesc, domnule președinte, haideți să 

nu mai fim supărați, că aici este o veste bună, dar conform dictonului, contradicția 

aduce progres, nu trebuie să ne supărăm unii pe alții, așa  ne mai corectăm greșelile, 

așa vedem ce mai putem face, totul spre binele cetățenilor. Constat cu multă bucurie 

că treaba e bună la Mândrești. Domnule primar am înțeles că deja s-a desemnat 

câștigătorul licitației, da, cât timp mai este până...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Astăzi este 

ultima zi în care se mai pot depune contestații la acest...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Avem indicii, vreo contestație, ceva...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu, 

deocamdată, din ce cunosc nu a venit nicio contestație.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Să dea Dumnezeu să nu fie...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Până acum 

nu avem nicio contestație, dacă astăzi nu se înscrie, nu se depune nicio contestație la 

procedură de licitație și de achiziție, mâine putem invita, putem face documentele 

necesare pentru a prezenta celelalte acte pentru semnarea contractului de către cel care 

a fost desemnat câștigător în urma evaluării ofertelor și putem da ordinul de începere 

pentru proiectarea tehnică, ulterior și pentru execuție.” 
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Domnul consilier Bîrsan Costel „Da, mulțumesc! Domnule primar, știți că am 

mai avut dese discuții pe marginea acestui subiect, deci îi dăm o veste bună 

mândreștenilor, proiectarea se va iniția, studiul de fezabilitate este foarte foarte bine 

făcut, aproape că este cât un proiect, deci în opinia mea, proiectarea va trebui să meargă 

șnur, foarte repede și să dăm drumul la execuție. Vă mai întreb, domnule primar, să nu 

mă acuze colegii că vă ridic mingea la fileu, cam când începem lucrarea, când săpăm 

șanțul, prima cupă de excavator?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

Bîrsan eu vin cu altă propunere, uitați, dumneavoastră sunteți de specialitate și chiar 

îmi doresc să am un colaborator în acest proiect, de specialitate din rândul consilierilor 

locali, care să urmărească îndeaproape elaborarea acestei documentații. În momentul 

în care vom semna contractul de proiectare tehnică și execuție, vă propun să fiți prezent 

să vă fac cunoștință cu, adică să-i cunoaștem, că nici eu nu-i, să facem cunoștință cu 

firma care a câștigat proiectarea și execuția și din acel moment eu pot să vă desemnez, 

să spunem așa, coordonatorul acestui proiect...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Mulțumesc, domnule primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Și să 

mergeți, să stați, să-i urmăriți cum vor proiecta și chiar și la modul cum vor executa 

această lucrare, pentru că sunteți de specialitate...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Mulțumesc, cu mare drag! Deci o veste bună, 

mândreștenii vor avea gaze, mulțumim!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „La acest 

proiect...” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Bună ziua! Domnul Bîrsan are o atâta 

experiență în rețele de gaze pentru a fi un coordonator? Mulțumesc!”  

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

Nistoroiu dumneavoastră sunteți expert și dumneavoastră în gaze, vă rog, faceți  echipă 

cu domnul Bîrsan și lucrați împreună.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „O să lucrăm, mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „La acest 

proiect am de făcut eu în schimb, un amendament, doamnelor și domnilor consilieri, 

dacă îmi permiteți. 

Se propune repartizarea sumei de 26,20 mii lei din fondul de rezervă bugetară la 

dispoziția consiliului local al municipiului Focșani pe anul 2024, în bugetul propriu al 

Grădiniței cu program prelungit nr.16 Focșani, la subcapitolul bugetar Învățământ 

preșcolar 65.02.03.01 Articol bugetar Mașini și echipamente și mijloace de transport 

71.01.02, din care 22 mii lei pentru mașină de gătit - 2 bucăți și 4,2 mii lei pentru motor 

cotă – 1 bucată. 

 Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Supun la vot amendamentul 

domnului primar.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online? Domnul 

Nedelcu este ”pentru”, domnul Macovei este ”pentru”, domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cred că dânsul a spus, nu? 

Da, Ok...” 
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Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Am spus Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Aveți ceva, doamna 

secretar?” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, amendamentul domnului primar a fost aprobat. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Supun la vot proiectul nr.10 

în integralitatea sa, inclusiv amendamentul domnului primar. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online? Domnul 

Nedelcu este ”pentru”... 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnul Nistoroiu „pentru”, 

domnul Macovei ”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.10 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 93 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 11 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de Colaborare între 

Municipiul Focşani, Centrul Național de Competență pentru dezvoltarea orașelor 

climatice neutre și inteligente (NetZeRoCities) Bucureşti și Orange România S.A. 

(ORO) București, pentru crearea cadrului necesar dezvoltării durabile 

sustenabile de orașe inteligente, climatic neutre; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online? Domnul 

Nistoroiu, domnul Macovei? Este ”pentru”. Domnul  Nedelcu este ”pentru”. Domnule 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnul Nistoroiu „pentru”, 

domnul Macovei ”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.11 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 94 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 12 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare 

pentru Creșa Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, domnul 

Nistoroiu?  

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

„pentru”, domnul Macovei ”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.12 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 95 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 13 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea regulamentului de organizare și funcționare al 

Teatrului Municipal „Maior Gheorghe Pastia” Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”, la unison. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.13 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 96 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 14 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Strategiei de dezvoltare a serviciilor sociale la 

nivelul municipiului Focșani 2024-2028; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 
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Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.14 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 97 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 15 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al 

Municipiului Focșani a imobilului înscris în Cartea Funciară nr. 69415 – C1 – U2, 

din incinta Punctului termic nr. 2, situat în Focșani, str. Tinereții, compus din 

construcție C1-U2 având suprafața construită de 180,70 mp., împreună cu terenul 

aferent în suprafață de 177,64 mp.; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.15 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 98 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 16 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea completărilor și modificărilor aduse anexei la 

Hotărârea Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 383/10.12.2015 privind 

însușirea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.16 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 99 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 17 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea completării și modificării Hotărârii Consiliului 

Local al municipiului Focșani nr. 384/10.12.2015 privind aprobarea inventarului 
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bunurilor care aparțin domeniului privat al municipiului Focșani, cu modificările 

și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.17 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 100 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 18 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită, pe o perioadă de 10 ani, 

către Asociația Clubul Sportiv Addras, a imobilului C1-U2, identificat prin 

număr cadastral 69415 – C1 – U2, în suprafață construită de 180,70 mp.,  situat 

în incinta Punctului termic nr. 2, din str. Tinereții, aparținând domeniului privat 

al Municipiului Focșani, în vederea desfășurării activității; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Vă rog, domnule Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Una așa scurtă, domnule președinte, să vă 

mai putem ritmul, că prea repede mergeți, ne amețiți.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă rog!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „De fapt nu știu, acest imobil spune că e pe 

strada Tinereții, dar de fapt e pe Arhitect Mincu.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Are adresă, are adresă punctul termic.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „La noi ca la Caracal, păi ce treabă are ăsta cu 

strada Tinereții, e la distanță hăthăt, nu e în curtea școlii, e pe partea ailaltă, pe Arhitect 

Mincu...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Modificăm adresa, mai verificăm o dată și modificăm.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Mulțumesc, doamna secretar!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Îndreptare eroare 

materială...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Nu, nu, nu, dacă e cazul, modificăm, verificăm situația în ansamblu, nu în proiectul 

acesta. Or să meargă colegii și verifică.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor  ”Vă supun la vot proiectul 

nr.18. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 



34 
 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.18 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 101 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 19 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru aprobarea actualizării Cărții Funciare nr. 65687  întocmită 

pentru imobilul aparținând domeniului privat al municipiului Focșani, T 108, 

Parcelele 5719, 5721, 5722, 5723, 5724, 5725, 5726, 5727, 5732, 5733; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.19 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 102 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor  ”Proiectul nr.21. Proiectul 

nr.20 nu are aviz.” 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 21 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 31,00 mp. situat în Focșani, str. Constructorului nr. 19, bl. P7, 

județul Vrancea, T. 211, P. 11589, înscris în CF 72869, ce aparține domeniului 

privat al Municipiului Focșani, către domnul Ciobanu Felix; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cu 19 voturi ”pentru”...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Cu 18.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „18, a ieșit cineva. Domnul 

Gheoca. 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 
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Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și o absență din 

partea domnului consilier  Gheoca Corneliu Dumitru, proiectul nr.21 de pe ordinea de 

zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 103 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 22 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 23,00 mp. situat în Focșani, Aleea 1 Iunie nr. 13, bl. G5, județul 

Vrancea, T. 210, P. 11478, înscris în CF 65559, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către Societatea Amelicris SRL reprezentată de doamna 

Sandu Cristiana-Amelia; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și o absență din 

partea domnului consilier  Gheoca Corneliu Dumitru, proiectul nr.22 de pe ordinea de 

zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 104 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 23 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului real găsit 

la măsurătoare în suprafață de 21,00  mp. situat în Focșani, str. Popa Șapcă nr. 

13, bl. 13, județul Vrancea, T. 107, P.5668, înscris în CF 70458, ce aparține 

domeniului privat al Municipiului Focșani, către domnul Celmic Sorin; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și o absență din 

partea domnului consilier  Gheoca Corneliu Dumitru, proiectul nr.23 de pe ordinea de 

zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 105 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 26 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 27,00 mp. situat în Focșani, str. Bucegi nr. 25, județul Vrancea, T. 

197, înscris în CF 52322 și în CF 73289, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către Societatea PETCOM TAX SRL; 
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Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și o absență din 

partea domnului consilier  Gheoca Corneliu Dumitru, proiectul nr.26 de pe ordinea de 

zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 106 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 27 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a terenului în 

suprafață de 109,48 mp. situat în Focșani, str. Democrației T 79, P%416, 

aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani, în vederea amplasării unei 

construcții provizorii cu destinația de magazin; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Aici se fac propuneri pentru 

comisie. Domnul Zîrnă, dacă rețin bine și domnul Răduță, membri titulari și supleanți 

domnul Gheoca și domnul Costea, domnul Costea, da, mă scuzați. Acest proiect se va 

vota...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„A propus și domnul...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „A, mă scuzați, mă scuzați, 

îmi cer scuze domnule Nițu și din partea PSD...” 

Domnul consilier Radu Nițu „Credeam că suntem în alianță, domnule, văd că, 

da, propunem pe domnul consilier Gongu Emanuel și pe domnul consilier Ungureanu 

Daniel.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Aprobăm comisiile, da?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Și comisia de numărare a voturilor, acum am preluat...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnul Ungureanu. A, 

sunteți membru, erați...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Este nominalizat.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...consacrat în activitatea asta. 

Domnul Bîrsan, da, domnul Bîrsan și păi nu că nu poate, domnul Costea și doamna 

Livia.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Mai trebuie încă o persoană.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „3?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Da.” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Și cineva și domnul Gongu, 

a, domnul Georgian, domnul consilier Mocanu, nu vă supărați pe mine, na, trebuie să 

fie cineva, nu e activitate chiar așa de. Așa, bun, supunem la vot. Doamna secretar 

supunem la vot, da? Comisia de numărare a voturilor. Cine este ”pentru”? În sală toată 

lumea este ”pentru”. În online toată lumea este ”pentru”. 

 18 voturi ”pentru”, comisia de numărare a voturilor formată din 3 persoane pe 

care le-am...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„...buletinele de vot...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Așteptăm buletinele de vot, 

votul îl vom desfășura la sfârșitul, după ce epuizăm ordinea de zi. Proiectul nr.27, a 

nu, nu, scuze, scuze. Proiectul nr.28.” 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 28 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea constituirii cu titlul gratuit a dreptului de uz și 

servitute asupra unui teren în suprafață totală de 37,00 mp. (37,00 m x 1,00 m) 

aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani, T30, P1860, 1862, 1863, 

1864, 1865 către ENGIE ROMÂNIA SA – DISTRIGAZ SUD – Rețele în vederea 

realizării lucrării „Extindere conductă gaze naturale și racord” la imobilul situat 

în Focșani, Aleea Școlii nr. 10, bl. H6, ap. 75 beneficiar Pita Georgel Marius; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. Cred că a ieșit cineva, nu? Doamna secretar? Cu 18 voturi... 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Păi e tot 18.” 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și o 

absență din partea doamnei consilier  Stroie Mirela, proiectul nr.28 de pe ordinea de zi 

a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 107 

  

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 29 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea și completarea Regulamentului privind ocuparea 

domeniului public/privat al Municipiului Focșani, în vederea amplasării și 

funcționării teraselor sezoniere, aprobat prin HCL nr. 112/19.04.2023, cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 
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Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.29 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 108 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 30 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind însușirea Raportului de evaluare pentru stabilirea valorii de 

piață a terenurilor supuse închirierii aparținând domeniului public și privat al 

Municipiului Focșani și încadrarea acestora în zone de interes; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.30 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 109 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 31 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea și completarea HCL nr. 302/31.10.2006 privind 

aprobarea delegării dreptului de administrare  către unitățile de învățământ 

preuniversitar de stat din Municipiul Focșani, asupra clădirilor și terenurilor  ce 

aparțin domeniului public  și privat al municipiului Focșani, în care acestea 

funcționează, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Vă rog, doamna inspector și consilier.” 

Doamna consilier Ailincuței „Domnule președinte vă rog să luați act de 

neparticiparea mea la vot.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „În regulă, mulțumim! Dacă 

mai sunt. Nu mai sunt, vă supun la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. Cu 18...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„18 și o neparticipare.” 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 
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Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și o neparticipare 

din partea doamnei consilier Ailincuței Lauriana,  proiectul nr.31 de pe ordinea de zi a 

fost aprobat, devenind hotărârea nr. 110 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 32 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre  privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani, str. Ulmului nr. 17, bloc 17, ap. 13 înscris în CF 51893-C1-U20 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 51893-C1-U28 UAT Focșani către doamna 

Rotaru Violeta-Gina (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51893-C1-U13 și 

CF 51893-C1-U29); 

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali Marcu Livia-

Silvia, Dumitru Victor, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.32 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 111 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 33 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre  pentru modificarea art. 1 și anexei din Hotărârea Consiliului nr. 

63/29.02.2024 privind aprobarea vânzării cu plata integrală a apartamentului 

situat în Focșani, str. Ulmului nr. 17, bloc 17, ap. 16 înscris în CF 51893-C1-U15 

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51893-C1-U29 UAT Focșani către domnii 

Filimon Dănuț-Adrian și Filimon Daniela (imobil identificat în foaia de avere cu 

CF 51893-C1-U16 și CF 51893-C1-U32); 

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali Marcu Livia-

Silvia, Dumitru Victor, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.33 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 112 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 34 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre  privind aprobarea listei nominale cu persoanele cărora li se 

repartizează locuințe pentru tineri destinate închirierii, conform Normelor 

metodologic de punere în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicată, 

cu modificările și completările ulterioare și a Hotărârii Consiliului local nr. 167 

din 30.05.2023 privind aprobarea listei de priorități;  

Inițiatori, consilieri locali Marcu Livia-Silvia, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu-George, Zîrnă Cristian 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.34 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 113 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 35 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului de vânzare a locuințelor de tip 

ANL aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.35 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 114 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 36 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul Local al 

Municipiului Focșani pentru o perioadă de trei luni, începând cu luna aprilie 

2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Propuneri? Domnul consilier 

Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Grupul PNL-USR propune pe domnul 

Dumitru Victor.” 
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Domnul consilier Radu Nițu „Sunteți cu USR-ul, nu știam, eu știam că sunteți 

cu, da, lăsați-mă...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, stați un pic să, da, e Ok. 

Dacă mai sunt și alte propuneri? Nu mai sunt alte propuneri. Dacă nu mai sunt alte 

propuneri, vă propun să trecem la vot. Cine este ”pentru”? În sală se abține cineva? 

Grupul PSD, nu? Da, în online domnul Nedelcu? Este ”pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnul Nistoroiu ”abținere”. 

Domnul Macovei este ”pentru”. Deci cu, deci avem 2 ”pentru” în online.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Nici domnul Nedelcu, este 

”abținere”.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Este ”pentru”, eu văd mânuța 

că este ”pentru”.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Păi vă cred, uitați, vă spune el acum, 

este ”abținere” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Abținere.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „S-a votat, domnule Nistoroiu, ce facem aici, 

ne trezim a 3-a zi?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Deci 10 voturi ”pentru”.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Haideți, vă rog frumos, nu mai umblați cu 

prostii.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, domnule Nedelcu.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Reluăm peste 3 luni.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Haideți doamna secretar, ca 

să nu mai intrăm  într-o discuție interminabilă. Domnul Nedelcu a votat, n-a fost, îi 

acordăm circumstanțe?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Domnul Macovei a răspuns?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Nu.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Eu sunt ”pentru”.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Nu mâna ridicată. A răspuns la apelul nominal?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Grupul PSD a spus că el se ”abține”.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „A spus ”pentru” acum.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Eu sunt ”pentru”, da.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„10 pentru, 9 împotrivă.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă mulțumesc pentru 

încredere, colegi și promit că nu vă dezamăgesc. Mai avem pe ordinea suplimentară de 

zi, proiectul nr.1 

 

Cu 10 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 
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Cristian și 9 „abțineri” din partea consilierilor Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr.36 de pe ordinea de zi a 

fost aprobat, devenind hotărârea nr. 115 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea suplimentară 

de zi: Proiect de hotărâre pentru completarea anexei nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului Local nr. 59/2007, privind aprobarea inventarierii și clasificării 

parcărilor și locurilor de parcare din Municipiul Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online toată lumea este 

”pentru”, bănuiesc.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc tuturor celor din 

online! Cu 19 voturi cred voturi ”pentru” penultimul proiect de pe ordinea de zi, dacă,  

pentru că mai avem, aducem buletinele de vot...” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr.1 de pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 116 

 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Aducem buletinele de vot, poate vreți să discutați Diversele...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Eu zic să 

discutăm întâi Diversele, dacă sunteți de acord...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, da, da, de acord cu 

domnul primar.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Vedeți că eu n-am votat, domnule 

președinte, de ce m-ați pus că am votat? Iar ați fraudat votul...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Domnule Nedelcu...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Eu am spus că nu am votat și dumneavoastră 

ați spus că am votat...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu, domnule Nedelcu...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„…la abținere 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...am revenit la numărătoarea 

voturilor și doamna secretar vă poate confirma că votul dumneavoastră a fost trecut în 

partea celor drepți...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Corect, în 

partea celor care sunt ”împotrivă”.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cu ghilimelele de rigoare...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „O singură 

propunere...Doamnelor și domnilor consilieri, haideți că avem 2 probleme.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Haideți, vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...extrem 

de importante.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Ne dați un pic, să le dau eu 

citire, așa e normal la Diverse, nu? 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Dacă 

vreți…” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Este vorba de raportul 

misiunii de audit public intern ad-hoc, ca la Blaj, așa, desfășurat la Școala Ana Diana 

Renea, municipiul Focșani…” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Oana 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Oana. Vă rog, domnule 

primar, așteptăm cu nerăbdare să vedem acest ad-hoc.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu 

vorbesc de, așa este denumirea, dumneavoastră spuneți cum considerați, aveam 

senzația că știți ce înseamnă un audit public intern ad-hoc, n-are sens să intrăm în 

această polemică, vreau doar atât să vă spun, cu toată responsabilitatea, că ceea ce au 

constatat colegii noștri la Școala Gimnazială Oana Diana Renea este extrem de grav și 

spun acest lucru pentru că s-au făcut verificări cu privire la modalitatea de alocare, de 

plată, de fapt, a burselor școlare, în perioada septembrie 2022 – ianuarie 2023 când, 

atenție, domnul director a dat dispoziție doamnei contabil șef de la școală și domnului 

administrator, ca banii în numerar, ce trebuiau utilizați, ridicați din trezorerie, care 

trebuiau să fie plătiți părinților pentru bursele școlare, au fost predați cash domnului 

director, domnul director în această perioadă, repet septembrie 2022 - ianuarie 2023 

nu a dat nicio justificare cu privire la modalitatea de utilizare a acestor sume, spunând 

doar atât, verbal, că plătește dumnealui aceste burse, părinților, pentru că dumnealui 

stă mai mult peste program, încălcând flagrant orice procedură legală cu privire la 

utilizarea banilor publici și a circuitelor în ceea ce înseamnă documente și abia în luna 

martie 2023 a predat către contabilitate toate ștatele de plată, cu niște semnături și cu 

niște serii și număr de buletin a unor persoane, fără a se menționa data când au fost 

făcute efectiv aceste plăți, data când efectiv părinții au intrat în posesia acestor sume 

și stau și eu și colegii mei, mai ales că suntem de specialitate, cel puțin pe partea 

economică, cum a putut să facă asemenea încălcare flagrantă a legislației în vigoare, 

cu privire la ștatele de plată, la bunul de plată, la registrul de casă, la întocmirea 

documentelor necesare și aici vă poate da mai multe detalii, inclusiv doamna director 

economic Grosu. 
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Din nota de relații dată de doamna contabil șef, a spus în felul 

următor:”Documentele justificative pentru plățile în numerar au fost semnate de 

persoanele responsabile pentru întocmirea acestora și de beneficiarii sumelor?” 

Răspunsul a fost, au fost semnate, întreabă auditorul și răspunsul a fost ”Au fost 

semnate de persoanele responsabile până la data de, până în luna septembrie 2022 și 

după această lună, până în luna martie 2023, statele de plată au fost ținute și sumele 

eliberate pentru acestea s-au aflat în posesia domnului director, care s-a ocupat de plata 

acestora, eu preluând plata statelor de plată după luna martie 2023. Menționez că 

pentru lunile septembrie-decembrie 2022 și ianuarie 2023 i-am predat domnului 

director sumele de bani pentru plata burselor, fără un document justificativ și fără o 

semnătură, doar pe bază de încredere, cu mențiunea că dumnealui le va achita părinților 

sumele aferente burselor de pe statul de plată, la ședințele cu părinții.” 

Țin să vă precizez faptul că am înaintat acest raport și către reprezentanții Curții 

de Conturi, auditorii Curții de Conturi care acum sunt în control la noi, vom aștepta și 

punctul dumnealor de vedere, dar din punctul nostru de vedere și al serviciului juridic, 

vom solicita, în primul rând Inspectoratului Școlar să ia act de toate aceste constatări 

și să ia măsurile ce se impun față de domnul director  și ceilalți gestionari ai acestei 

situații și mai mult decât atât, cred că vom fi obligați să facem și o, să sesizăm organele 

de cercetare penală și dacă se constată că sunt îndeplinite anumite elemente ale unor 

infracțiuni, să se ia măsurile legale.  

Nu accept și nu admit ca un asemenea comportament și o asemenea încălcare 

flagrantă a normativelor cu privire la întocmirea documentelor și la utilizarea banilor 

publici în primul rând…” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „........măsuri se pot lua dacă 

se face o cercetare administrativă și după aia să...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Înaintăm, 

am, nu intră în atribuțiile noastre, noi astăzi am înaintat către Inspectoratul Școlar 

Județean acest raport al acestei misiuni de audit public intern ad-hoc, așteptăm lucrurile 

pe care le vor spune inspectoratul școlar...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, vă mulțumim!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Avem aici 

alături de noi și pe doamna inspector școlar general adjunct. Așteptăm răspunsul 

dumneavoastră...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, în regulă. Vă mulțumim! 

Să trecem la punctul 2.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Punctul 

2...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „De la Diverse?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „De la 

Diverse.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă rog, domnule primar 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Este vorba 

despre o adresă venită, de fapt, mai mult decât o adresă, este o cerere prin care 

Asociația Națională a Caselor de Cultură ale Sindicatelor din România, solicită, având 

în vedere faptul că dumnealor datorează către bugetul local, pentru Casa de Cultură, 
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din municipiul Focșani, impozit pe clădiri  și cheltuieli de executare silită, în sumă 

totală de aproximativ 6 milioane 72 de mii lei 328 lei, astăzi.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „.....plătit impozit sau de când, 

de când e înființată?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Din 2014 

nu au mai achitat nimic, refuză să achite. Suntem în diverse stadii de procese cu 

dumnealor, pentru că atunci când este vorba de drepturi,  sunt unele entități, când e 

vorba de obligații, sunt alte entități și își pasează responsabilitatea de la unul la celălalt. 

Și ce ne cer dumnealor, să fim de acord...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „........la dispoziție spațiul să-l 

folosim, să stingem...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu, nu, nu, 

ar fi fost bine  să fie așa ceva, nu, ne cere să le acordăm un ajutor de minimis, în 

cuantum de 500 de mii euro, echivalent în lei, sub forma scutirii de la plata taxelor și 

impozitelor locale și în subsidiar, acordarea în temeiul art. 185 C. Procedură Fiscală, 

din Codul de Procedură Fiscală a unei înlesniri la plată, sub forma eșalonării debitului 

principal pe 5 ani de zile și a scutirii de la plata majorărilor de întârziere. Adică bugetul 

local să fie prejudiciat cu această sumă, doar prin simpla hotărâre a noastră. Eu v-am 

adus doar la cunoștință această cerere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu ne oferă și cadrul legal?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Ei spun că 

ar solicita o înlesnire la plată și o eșalonare cf. Art. 185 din Codul de Procedură Fiscală. 

Aici, colegii...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„...OUG 77/2014 care reglementează schema ajutorului de minimis. În ceea ce privește 

procedura de acordare, aceasta este reglementată, așa cum am zis de OUG 77/2014 și 

presupune întocmirea următoarelor documente:  

- întocmirea unei analize de oportunitate. Ceea ce vi se și cere dumneavoastră 

astăzi, să apreciați dacă este oportun sau nu să acordăm ajutor de minimis în sumă de 

500 de mii euro, infomarea...” 

Doamna Carmen Grosu ”.......... din ajutorul de minimis nu poate să 

depășească 200 mii de euro, deci 500 sub nicio formă.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Dumnealor cer. Ulterior se întocmește informarea, de către autoritățile publice locale, 

a Prefectului și a Consiliului Județean, cu privire la intenția de acordare a ajutorului de 

minimis, informare ce trebuie să fie însoțită și de analiza de oportunitate. 

- transmiterea de către autoritățile publice locale, către Consiliul Concurenței a 

proiectului de acordare a ajutorului de minimis, în vederea avizării prealabile 

- adoptarea hotărârii de consiliu local pentru acordarea ajutorului de minimis 

- și înaintarea hotărârii de consiliu local adoptate de către Consiliul Concurenței 

spre informare.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Vreau să 

le mai spuneți doamnelor și domnilor consilieri locali, doamna secretar general, stadiul 

proceselor pe care le avem în acest moment cu această...” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, până să, iertați-mi 

întrebarea, nu sunt niște criterii, care să te califice, se îndeplinesc condițiile legale 

pentru acordarea ajutorului de minimis?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Pot cere...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Pot cere, nu?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Da, pot cere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...până la...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Până la 200 de mii. În situația în care se apreciază că este oportună acordarea acestui 

ajutor...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Stați un pic, nu, nu, nu...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„La momentul acesta, pentru ANCCSR avem câștigat un dosar în instanță, prin care  

s-a menținut decizia de impunere a impozitelor aferente anilor 2014-2015, mai avem 

o acțiune prin care dumnealor au solicitat anularea hotarârii de inventariere în domeniul 

public a parcării din fața Casei de Cultură și o acțiune în revendicare, în momentul în 

care s-a construit, sunt toate anexate documentației, le aveți pe mail. 

În momentul în care, înainte de 1980 s-a hotărât construirea complexului Casa 

de Cultură, li s-ar fi atribuit de la stat, o suprafață de aproximativ 4 mii de metri, cam 

așa a fost. E în domeniul public al municipiului Focșani. Tot ceea ce este de jur 

împrejurul Casei de Cultură aparține, dar ne judecăm, acum, spuneați dumneavoastră 

mai devreme, oricine poate să ceară, noi ne facem...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „E dreptul fiecărui cetățean, fiecărei entități să 

ceară. Acuma îmi mai fac câțiva dușmani, că și așa am prea puțini, toată lumea trebuie 

să respecte legea, toată lumea trebuie să plătească, nu unii sunt mai buni și alții mai 

șmecheri, toată lumea trebuie să plătească, punct și asta e valabil în orice domeniu, în 

orice activitate, oriunde, toți trebuie să ne plătim dările către stat, către primărie, așa și 

dânșii. 

Acolo e o, e o clădire care e o mină de aur, faptul că ea nu  a fost exploatată cum 

trebuie, se puteau obține o mulțime de bani, de venituri acolo. E fix problema dânșilor, 

dânșii că au exploatat-o sau nu, au adus venituri sau nu, e fix problema dânșilor, noi 

trebuie să ne luăm impozitul așa cum spune legea. Deci părera mea, dacă ar fi să 

votăm...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dar nu votăm, domnule 

Bîrsan.......procedură, dânșii ne-au informat, analiza oportunității acordării acestui 

minimis o face aparatul de specialitate, aparatul juridic, domnul primar, executivul și 

după ce dânșii analizează toate documentele și cadrul legal, înaintează către consiliul 

local, dacă este de acord sau nu, deci nu hotărâm noi, consiliul local.” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Domnul Bîrsan, domnul președinte?”  

Domnul consilier Bîrsan Costel „Bun, am înțeles, nu hotărâm, părerea mea e 

să rămână...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

președinte, dacă îmi permiteți...” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Domnul Bîrsan? Vă rog, o secundă... 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Vă rog...” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „...o secundă, eu am cunoștință mai din 

vechi, de cazul ăsta, cu cererea de ajutor de minimis, ei, voiam să-i spun domnului 

Bîrsan, am înțeles că toată lumea trebuie să respecte legea, am înțeles că ei ar avea într-

un regulament, al caselor de cultură, că ar fi absolvite de la plata... 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Instanța i-a obligat...” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „I-a obligat, nu, i-a obligat, dar ați spus 

dumneavoastră mai devreme că s-a câștigat mă rog, un dosar în instanță și a menținut 

o dispozițiile de impunere...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Deciziile de impunere...” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „2014-2015...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Din 2019 pentru sumele aferente anilor 2014-2015.” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Să înțeleg că mai sunt alte procese pe rol 

pentru următoarele dispoziții?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Nu, pentru următoarele decizii nu mai este...” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Și dispoziția respectivă e în cuantum de, 

să mă pronunț așa de 6 milioane sau  cât a spus domnul primar mai devreme?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Nu, nu, nu este aproape 3 milioane...” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Și diferența...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Curent, astăzi este 7 milioane.” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Am înțeles, că de asta, cred că ăsta e 

motivul pentru care au acționat în instanță pentru acel articol...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Instanța   

s-a pronunțat definitiv, decizia de impunere...” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru decizia respectivă, a anilor 

respectivi...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„De 5 ani ne judecăm cu dumnealor...” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Știu, știu.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„...pe cutuma asta/tema asta...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Deci 

doamnelor și domnilor consilieri, noi conform legii avem de parcurs mai multe etape 

și una din etape ar fi întocmirea unei analize de oportunitate. Eu am vrut să vă cer 

punctul dumneavoastră de vedere, pentru că această analiză de oportunitate depinde 

foarte mult și de ceea ce decidem astăzi, împreună...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dar ce ar presupune?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Întocmirea 

unei analize de oportunitate, dacă este oportun sau nu este oportun din punct de vedere 

al consiliului local în primul rând, care este...” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Să-i acordăm...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Deliberativ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„Deliberativ să acordăm acest ajutor  de minimis, chiar dacă dumnealor au cerut 500 

de mii de euro și doamna Grosu ne spune foarte clar că este vorba doar de maxim 200 

de mii de euro pe de o parte, pe de altă parte, aici spune la un moment dat că trebuie 

inclusiv să adoptăm o hotărâre de consiliu local, pentru acordarea ajutorului de 

minimis.  

Eu n-am să fac niciodată această propunere, pentru că nu consider că este 

oportun în primul rând, vorbim de oportunitate și în al 2-lea rând o să vă propun mai 

degrabă să fiți de acord cu noi pentru a continua procedurile de executare silită și 

eventual, așa cum a spus și domnul consilier Bîrsan și cum văd că sunteți cu toții de 

acord și eu sunt de aceeași părere, că această clădire ar putea fi preluată de către 

primărie, cu ajutorul unor finanțări pe fonduri europene, s-o aducem la adevărata 

valoare, pentru că este degradată, eu am fost de mai multe ori în interiorul acesteia și 

cel puțin etajele superioare  sunt neîngrijite, au infiltrații de apă, tencuiala căzută, 

mucegaiuri ș.a.m.d. Sunt la ei acasă.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnule primar îmi cer 

scuze.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Plus că, vă 

rog...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă cer o lămurire, să înțeleg 

că doar  în perioada 2014-2019 a fost cadrul legal sau n-am reținut anii exact, doar 

numai pentru perioada aia am obținut noi în instanță obligația, hotărârea de instanță îi 

obligă pe ei să ne plătească această sumă de 3 milioane, care ulterior a crescut...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„În 2019 pentru 2014-2015 au fost, a fost impozitată ANCCSR,  ulterior Casa de 

Cultură, ne judecăm în continuare cu Casa de Cultură. A rămas definitivă ANCCSR.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Îmi cer scuze că insist, deci 

pe toată perioada din 2014 până în 2023 ei nu au plătit impozitul?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Din 2021 sunt și scutiți. Parcă din 2021 sunt și scutiți, trebuie să plătească doar pe 

activități economice.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Am înțeles.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Da, dar 

dacă vă citesc  care sunt motivele pentru care ei și au menționat în această adresă și 

probabil cei de la București nu știu ce se întâmplă în Casa de Cultură a Sindicatelor de 

la Focșani, care nu știu, îi poartă numele, dar nu îi face cinste, marii noastre actrițe, 

Leopoldina Bălănuță. Dumnealor spun că au drept scop principal, promovarea culturii, 

sens în care principalele  lor obiective sunt recuperarea, reperpetuarea și valorificarea 

tradițiilor cultural-artistice, prin dezvoltarea gustului artistic al tinerei generații, a 

creației de valori cultural-artistice, asigurarea cadrului instituțional și a mijloacelor 

culturale de constituire și dezvoltare  a unei comunități culturale care să asigure 

valorificarea deplină a tezaurului cultural-artistic. 
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Ați auzit de asemenea  activități că se desfășoară în ultima perioadă în Casa de 

Cultură? Eu nu am auzit. 

”Asigurarea egalității șanselor de acces și participarea la activități artistice 

desfășurate în  cadrul instituției noastre pentru tineri care urmează sau nu o formă de 

învățământ superior.” 

Deci astea sunt motivațiile dumnealor, spun că ei desfășoară o amplă activitate 

cultural-artistică...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu știu, părerea mea e că ar 

trebui să ne gândim bine, având în vedere că din 2021 sunt scutiți de la plata 

impozitelor. Nu știu, nu știu...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu are 

nicio legătură cu hotărârea judecătorească care este definitivă și irevocabilă, cu privire 

la obligația lor de a achita aceste debite către bugetul local. Iar Curtea de Conturi clar 

ne cere să punem în executare această hotărâre judecătorească, pentru că este obligația 

noastră legală.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Ei ce...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...ei sunt 

scutiți de impozit, pe clădiri, ei din 2021, dar nu pe activitățile economice, deci ei acolo 

din ce știu eu, desfășoară doar activități economice...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Sunt chiriași...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Sunt firme 

care au închiriat câte o bucată din acea clădire, da, deci e clar că nu fac nicio activitate 

artistică și culturală.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Au mai fost și activități...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Poftiți?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Au fost, au fost, cel puțin ani 

în urmă, nu numai evenimente ci și...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„.....plata unor taxe, unor chirii...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „..........tot 

cu chirie, ei sunt doar deținători de spațiu, nu au un ansamblu artistic,  nu au, nu 

promovează valorile cultural-artistice și ei iau chirii dacă, exact. 

Pentru orice spectacol ei închiriază sala. 

Pentru orice manifestare cultural-artistică se închiriază sala. Nu este, nu este o 

activitate a lor, să aibă ei, cum avem noi spre exemplu, Ansamblul Folcloric Țara 

Vrancei, cum avem Teatrul Municipal, cum avem Ateneul, nu, e pur și simplu.....” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Și în toată țara municipalitățile caută să ia casele de cultură...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Da, noi vă 

mulțumim, am înțeles punctul dumneavoastră de vedere, o să le dăm răspunsul că nu 

suntem de acord și cred că sunteți în asentimentul meu, nu suntem de acord cu ceea ce 

au solicitat dumnealor și vom proceda la executarea silită și punerea în aplicare a 

hotărârii instanței de judecată. Poftiți? Mulțumesc!” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Buletinele.”  
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Sunteți în 

asentimentul meu. Vă mulțumesc!” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Putem pune pauză pentru votare, că suntem în ședință? 

VOTARE 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Suntem în online, domnule Bîrsan, dați vă rog citire!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Da, doamna secretar, mulțumesc! În urma 

votului liber exprimat, deci s-au tipărit 16 voturi și avem următorul rezultat: 

Domnul Zîrnă Cristian        voturi Pentru 9   Împotrivă 7   voturi Nule 0 

Domnul Răduță Nicolae      voturi Pentru 9   Împotrivă 7   voturi Nule 0 

Domnul Gongu Emanuel     voturi Pentru 7   Împotrivă 9   voturi Nule 0 

Domnul Gheoca Corneliu    voturi Pentru 8   Împotrivă 8   voturi Nule 0 

Domnul Costea Ionel           voturi Pentru 8   Împotrivă 8   voturi Nule 0 

Domnul Ungureanu Daniel  voturi Pentru 7   Împotrivă 9   voturi Nule 0 

Ca atare...” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Suntem în situație de balotaj.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Situație de balotaj și propun ca la următoarea 

ședință să reluăm proiectul de hotărâre.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Dumneavoastră hotărâți. Putem reface și acum, procedura de vot.” 

Domnul consilier Radu Nițu „Domnule haideți, haideți, ați văzut, noi am 

propus unul și unul, dumneavoastră vă îngrămădiți la toate consiliile, comisiile și 

comitetele astea care...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Propuneți reintroducerea, deci.........” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Am propus direct, reintroducerea acestui 

proiect pe ordinea de zi, la o ședință următoare.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bine, supuneți, propunerea doar o supuneți, pentru că teoretic...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Epuizându-se ordinea de zi, 

subiectele, declar ședința închisă! O zi bună vă doresc!” 

 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,              SECRETARUL GENERAL AL 

                   Victor Dumitru                                  MUNICIPIULUI FOCŞANI, 

                                                                   Marta Carmen Ghiuță 
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